
From: Martin Rognan Bjørneklett[martin.rognan@hotmail.com]
Sent: 21.07.2023 13:06:13
To: Postmottak SFOV[sfovpost@statsforvalteren.no]
Cc: Hellerslia, Ane Igland[ane.igland.hellerslia@statsforvalteren.no]; Raugstad, 
Torbjørn[torbjorn.raugstad@statsforvalteren.no]
Subject: saksnr. 2023/14843 
Hei! 
Beklager litt forsinket svar,  vi har tatt en runde om vi er økonomisk rustet til å ta på oss 
kostnaden og besluttet at vi ønsker å gå videre med en mudresøknad. Det er veldig forsurende 
masser som hadde vært veldig fint å få ryddet bort både for mennesker og dyr som benytter seg 
av vannet når de går på tur på kyststien.
Vi har vært i kontakt med en entreprenør som ga oss denne beskrivelsen over hvordan de ville 
løst arbeidet, holder dette eller trenger dere ytterligere informasjon?
 
"Hei Martin.
Takker for hyggelig telefonsamtale.
 
Vedrørende mudring hos deg så forsto jeg at du har et ønske om å mudre fra bryggen din innerst 
i Langvik bukta og ut til flytebryggen som ligger rett utenfor deg, samt mudring av forurensede 
masser sør-øst i bukta.
 
I dette tilfellet ville vi ha utført mudringen med gravemaskin på lekter som vi kunne lastet oppi 
for så og gått ut og lastet massene opp i en tett romlekter som ville ligget på utsiden av et 
siltgardin vi høyst sannsynligvis må sette opp for og forhindre partikkelspredning mens 
mudringsarbeidet foregår. Ved bruk av denne metoden slepper vi å tenke på å måtte åpne og 
lukke siltgardinet og kan til enhver tid passe på at det ikke blir noe utslipp av sedimenter fra 
mudringsområdet.
 
Når denne lekteren er full, må vi slepe lekteren til en kai der vi bruker en gravemaskin på land 
for og omlaste massene fra tett romlekter til lastebil med tette kasser for å forhindre søl.
Disse massene vil da transporteres landeveien til deponi som er godkjent for å ta imot 
muddermassene."

Er dette tilstrekkelig? 

Jeg ser også at det kan bli litt knapp tid frem mot mudresesongen i år, Derfor må vi nesten endre 
mudreperiode til  neste år  (2024/2025) slik at det er tilstrekkelig med tid for å søk til de andre 
statlige instansen og finne en entreprenør som kan utføre arbeidet om vi skulle være så heldig å 
få godkjent søknaden.  
Ellers vil jeg  igjen takke Torbjørn for forarbeidet og vi setter veldig pris på dialogen. 
Ønsker dere alle en god helg og strålende sommerferie videre!
Vennlig hilsen 
Martin Rognan Bjørneklett


